
QUESTIONS FOR PREPARATION ON PROFESSIONAL PRACTICE - (ASSISTANT TO JUNIOR MEDICAL PERSONNEL)

1. What are the basic duties of junior medical personnel?
2. Tell about the sequence of hospital admission department work. 
3. What should the water temperature be when a hygienic shower is used to sanitize the patients? 
4. What are the types of the individual therapeutic patient regimen? 
5. What is the difference between strict bed confinement and bed rest of the patient
6. What are possible options for the patient’s position in bed? 
7. How often should the wards be ventilated and wet cleaned?
8. How often should the patient's skin be cleaned? 
9. What is used in case of enuresis on the bed rest of the patients? 10. What is the difference between social and hygienic hand washing? 
11. Who determines the type of patient transportation?

ВОПРОСЫ ДЛЯ ПОДГОТОВКИ ПО ПРОФЕССИОНАЛЬНОЙ ПРАКТИКЕ - (ПОМОЩНИК МЛАДШЕГО МЕДИЦИНСКОГО ПЕРСОНАЛА)

1. Каковы основные обязанности младшего медицинского персонала?
2. Расскажите о последовательности работы приемного отделения больницы. 
3. Какой должна быть температура воды при использовании гигиенического душа для санитарной обработки пациентов? 
4. Каковы виды индивидуального терапевтического режима пациента? 
5. В чем разница между строгим постельным режимом и постельным режимом пациента
6. Какие возможны варианты положения пациента в постели? 
7. Как часто следует проветривать палаты и проводить влажную уборку?
8. Как часто следует очищать кожу пациента? 
9. Что используется в случае энуреза у лежачих больных? 10. В чем разница между социальным и гигиеническим мытьем рук? 
11. Кто определяет вид транспортировки пациента?
